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Z Á P I S   

 

z  13. veřejného  zasedání  Zastupitelstva  obce  KOSOŘICE 

konaného dne 12.  září   2012  

 

 

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:05 hod. starostou obce Kosořice                 

Ing. Tomášem Posltem. 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu.   

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od 4.9.2012 do 12.9.2012. 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

 

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno všech 7 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). .    

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.   

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

Program beze změny schválen.  

 výsledek hlasování: pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

 

Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Schválení bezúplatného převodu pozemků – výstavba chodníků  

5. Souhlas s uskutečněním zkušebních vrtů – Česká geologická služba 

6. Rekonstrukce dětského hřiště v parku  

7. Majetkové záležitosti   

8. Zprávy z činnosti OÚ 

9. Diskuse  

10. Návrh usnesení  

 

   

K bodu 1. 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu      Denisa Mojžíšová Pýchová a Marcela Sabolová          

 výsledek hlasování:  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení  Ing. Jan Lener a Jiří Hruška      

 výsledek hlasování: pro  7 proti 0 zdrželi se  0 
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K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu ze dne 13.6.2012  

 Firmou Blažek byla provedena akce „Rekonstrukce hřiště pro volnočasové aktivity“. 

Dobudovány budou ještě zábrany podél silnice. Bude podána žádost o proplacení dotace. 

 Výběrové řízení na akci „Instalace OZE a snížení energetické náročnosti obecního domu 

Kosořice“ – probíhá  

 Smlouva o poskytování poradenských a konzultačních služeb s firmou CSSC a.s. – 

podepsána. Žádost o dotaci podána v termínu.  

 Prodej parcely p.č. 435/86 se sl. Agátou Halasovou – podepsána 

  

 

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření  

RO č. 4/2012  - příjmy          + 13630,00  

- výdaje          + 15115,00     

           výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

RO č. 5/2012  - příjmy          +   4500,00  

- výdaje          + 27724,00     

           výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

RO č. 6/2012  - příjmy          +   4035,00  

- výdaje          + 23886,00     

           výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 

 

K bodu 4. 

Schválení bezúplatného převodu pozemků – výstavba chodníků 

Z důvodu záměru vybudovat chodníky podél komunikace směr Dobrovice musíme požádat o 

bezúplatný převod pozemků z vlastnictví K/SK do vlastnictví obce. Jedná se o pozemky na 

vybudování chodníků a vjezdů.  

 výsledek hlasování  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

  

 

K bodu 5. 

Souhlas s uskutečněním zkušebních vrtů – Česká geologická služba  

Firma Aquatest a.s Praha požádala o souhlas s realizací zkušebních vrtů v projektu „Rebilance 

zásob podzemních vod“ na pozemcích obce. Jedná se o parcely p.č. 622/1 ostatní komunikace 

u parku.  Na základě telefonické dohody byl firmě zaslán návrh jiných pozemků pro realizaci 

průzkumných vrtů tak, aby byly v budoucím možném využití jednotkou SDH a TJ Sokol. 

Nabízený pozemek však firmě nevyhovuje a potřebovali by vrt umístit na severozápadním 

okraji obce. Tomuto požadavku zatím nemůžeme vyhovět. 

 

 

K bodu 6. 

Rekonstrukce dětského hřiště v parku 

Sabolová Marcela podala informaci. Po provedené revizi stávajících prvků jsou některé prvky 

nevyhovující a nebezpečné – musíme vyřadit. Poptávkou an nové prvky bylo obesláno 11 

firem a zpět se vrátily nabídky od 9 firem. Kriteriem byla nabídnutá cena. Vybrána byla firma 

Bonita Group Service s.r.o. Tišnov – firma je výrobcem prvků. Nabídnutá cena 110 290,00 

Kč. Pod vybranou sestavu bude vybudována pokud možno na podzim tohoto roku dopadová 

plocha. Sestava bude dodána v jarních měsících rou 2013. 
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 výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 7.  

Majetkové záležitosti.  

 SDH Kosořice požádal o poskytnutí půjčky ve výši 50 000,00 Kč na zakoupení překážek 

pro požární sport. SDH byla přiznána účelová dotace z rozpočtu KÚSK. Po obdržení 

dotace bude částka vrácena.  

výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

 Starosta předložil žádost o zakoupení nového PC pro knihovnu. Vytipuje základní sestavu 

pro potřeby knihovny a veřejného internetu v ceně do 20 000 Kč.  

výsledek hlasování pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 

 

K bodu 8. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 Vávra Václav – provedena rekonstrukce hřiště pro volnočasové aktivity – stavba předána 

v srpnu – některé nedodělky budou odstraněny. Bude nutné domluvit údržbu a úpravy 

povrchu plochy. Dokončují se vyšší zábrany podél silnice proti přeletu míče. Nutno 

dokončit i terénní úpravy a vjezd k Petránkovým.  

 Starosta – byly provedeny úpravy pod rampou u prodejny, provedeno vyspravení povrchu 

rampy. Nutno apelovat na vedení COOP Jednota, aby se zaměstnanci prodejny více 

zapojovali do dodržování čistoty v okolí prodejny. 

 Ve dnech 12. - 13. října 2012 se uskuteční volby do Zastupitelstva SK a Senátu 

Parlamentu ČR. Zapisovatelkou byla jmenována paní Marcela Sabolová. Do volební 

komise delegována Piknerová Marie. Do počtu 6 členů vč. zapisovatelky budou 

jmenováni Kredba Josef, Mojžíšová Pýchová Denisa, Králová Věra a Koštejnová 

Jaroslava. První zasedání komise se uskuteční 19. 9. 2012 v 19 hodin na OÚ.  

 Starosta zajistí opravy nefunkčních svítidel veřejného osvětlení – žádá občany, aby 

případné poruchy hlásili na obecním úřadu 

 Jednání s TJ Sokol – po zábavách se vyskytly některé přestupky – poničený plot u 

Kredbových, dopravní značky obraceny nebo vytrženy. Nutné i opravy trojnožek u 

stromků v lesoparku. Dle zástupců Sokola bude opraveno na nejbližší brigádě. 

 V polovině září bude zahájena řepná kampaň – obdrželi jsme dopis od Tereos TTD 

Dobrovice. Svozové firmy mají za povinnost dodržovat svozové trasy převážně po 

komunikacích I. a II. třídy. V případě nedodržování tras bude vyvoláno jednání.  

 Nutnost provést nátěr sloupků na jízdní řády u zastávek autobusů a zajistit nové jízdní 

řády. Toto bylo přislíbeno od SDH Kosořice. 

 Mojžíšová Pýchová – předložila na výběr návrhy laviček do lesoparku – bude proveden 

zúžený výběr a následný nákup a instalace. 

 

   . 

K bodu 9. 

Diskuse: 

 Langová – členky ČSŽ vyplely ostrůvky v lesoparku – plevel hodně prorůstá - bylo 

postříkáno prostředkem proti růstu plevele 

 Starosta – fi Hypša byla navezena velká vrstva borky a ta by měla zamezit prorůstání 

plevele  
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 Langová – dne 21.9.2012 pořádá ČSŽ Den seniorů, který se uskuteční v prostorách MŠ 

od 16 hodin. Požádala pana starostu a pana místostarostu o účast a uskutečnění besedy 

s ním. 

 Starosta – přislíbil účast 

 

K bodu 10. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předložil ing. Jan Lener   

Schválení usnesení  

 výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18:43 hodin.  

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:    Mojžíšová Pýchová Denisa  

    Marcela Sabolová    

 

 

 

 

 ………………………..    …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


